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 ראש העיר –סקירה ודיווח . 1

 

ישיבת מועצה, אנחנו נציב את שלושת   אנחנו נעשה לנו מנהג חדש, בכל מר חיים ברוידא: 

אול  החיילים שלנו, שני החיילים שלנו ואברה מנגיסטו, כמובן אני מדבר על הדר גולדין, דרור ש

 אנחנו עדיין מחכים שהם ישובו לגבולם. ואברה מנגיסטו, כסימבוליקה, 

עליית   לפני תחילת הישיבה, אני מבקש לעדכן כמה נושאים שעל סדר היום מהשבוע שעבר, עם

התחלואה בקורונה, אנחנו ליווינו ועוקבים מקרוב אחר ההתפתחויות. אנחנו קיימנו הערכות מצב  

 סדירות, ואנחנו עומדים בקשר עם קופות החולים. 

יצאנו בקריאה, עוד לפני שהמדינה חייבה, לציבור, לעטות מסיכות. אנחנו פשוט ראינו את העלייה  

, אחר כך, זה בדרך כלל קרה אצל צעירים, כמו שאנחנו  שהתחילה עלייה מתונה, אבל במכה אחת

 רואים בכפר סבא, ולכן אנחנו חושבים ודואגים לנקוט בפעולות מהירות. 

אני פונה גם לציבור עכשיו, חובה לשמור על הנחיות הבידוד, זו אחריות ציבורית של כולנו. אנחנו,  

ות החינוך תודרכו, ובעיקר אנחנו  מבחינתנו, הנחינו לאפס סבלנות בנושא הזה, כל מנהלי מוסד

 מבקשים מהם להקפיד על בידוד מלא של ילדים, או צוות חינוכי שחוזרים לחו"ל.

אנחנו תגברנו את מנגנוני הפיקוח והבקרה, יש שיתוף פעולה מלא עם משרד הבריאות, עם פיקוד  

ואומרים, הם  העורף ומשטרת ישראל. תושבים שלא יקפידו על חובת הבידוד, אז אנחנו חוזרים 

 ₪, כי זה עוד פעם בנפשנו. אנחנו לא רוצים לחזור לאיפה שהיינו. 5000-יקנסו ב

, לגשת ולהתחסן, ואני פונה גם אל  15+ עד 12במקביל, אנחנו מעודדים את בני הנוער בגילים 

 ההורים, וקורא להם להגיע עם ילדיהם אל מתחמי החיסונים.

היה בפעם הקודמת, חזר לעבוד, ואנחנו בודקים את רשימת  שוב, הצוות האפידימיולוגי שלנו, זה ש

השבים מחו"ל, כדי לקטוע את שרשרת ההדבקות הפוטנציאליות, והדגש הוא, כמובן, על קיום חובת  

בידוד ואיסור כניסת ילדים למוסדות חינוך, שהם או הגיעו מחו"ל, או במקרה זה, נמצאים תחת  

 ניס מאות ילדים לבידוד, ולפגוע בשגרת הפעילות שלנו.  המחלה. מספיק מקרה אחד, יחיד, כדי להכ
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במרכז הספורט בלב הפארק,   12-15ביום חמישי, רביעי, מחר, אנחנו פותחים מתחם חיסונים לגילי 

וזו אותה מתכונת שעשינו בעבר. אנחנו נשתף גם את הציבור עם רופאים מומחים, שישיבו לשאלות,  

מקסימום ידע, זה ישיג את המטרה. אנחנו מאוד מאמינים  גם לילדים וגם להורים, ומבחינתנו, 

 בדברים האלה. 

חולים, אלה מספרים שנחשבים כרגע לנמוכים ביחס לערים האחרות, בטח   20נכון להיום, ברעננה יש  

אותנו   מלמד  העבר  ניסיון  אבל  תשתנה,  לא  הזאת  שהמגמה  מקווה  אני  אותנו.  שמקיפות  אלה 

א נזילים. מספיק  האלה  כך  שהדברים  כל  לא  שאנחנו  המציאות,  את  לשנות  כדי  אחד,  הדבקה  ירוע 

 רוצים להגיע אליה. ו... 

 

 ויש אינדיקציה כמה מחוסנים, כמה לא? כי יש...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תיכף אני אענה על השאלה הזאת,  מר חיים ברוידא: 

 

 ן,  לא, כמה חולים מחוסנים וכמה לא. כי מבחינים כ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, יש את האינדיקציה הזאת, משה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אין לי... לא,  : משה פישמן מר

 

משנה   גב' רונית ויינטראוב:  והיא  אותה,  מקבלים  היום  כי  הזאת,  האינדיקציה  את  תבקשו  אז 

 ועוזרת לבדיקה.  

 

 אני לא בטוח, זה עניין של צנעת הפרט, הם לא יתנו את זה.  מר חיים ברוידא: 
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 רק מספריים.  ב' רונית ויינטראוב: ג

 

לרזולוציות   מר חיים ברוידא:  הגיעו  לא חושב שהם  אני  כללי, במדינה, אבל  נותנים באופן  הם 

נתון   שהוא  נתון,  לכם  לתת  רוצה  אני  באמת ממושמעת,  קהילה  לנו  יש  מקרה,  בכל  בודד.  אדם  של 

גיל   מעל  ראשון  מקום  אנחנו  שגם    מהאוכלוסייה  99.6%,  16פנומנאלי,  נתון  זה  ברעננה.  חוסנו  כבר 

אותנו הפתיע, אבל זה חלק מאותם פירות של מאמצים ופעולות שעשינו בחודשים האחרונים, ואני 

על   אצבע  עם  הזמן  כל  ואנחנו  בתחלואה,  העלייה  במניעת  יסייע  הזה  שהנתון  לקוות,  ורוצה  מקווה 

 הדופק. 

 –ר, אז חשוב לי לומר את הדברים האלה  בעניין של בית ראש הממשלה, ההפגנות שמתקיימות באזו

הזכות להפגין היא זכות יסודית, וכמובן מותרת לכל אחת ואחד. ויחד עם זאת, חשוב לקחת בחשבון  

ושלוות   חייהם  באיכות  קיצוני  כך  כל  באופן  לפגוע  אפשר  אי  שם,  שחיים  התושבים  צרכי  את  גם 

 חייהם וביטחונם, ותחושת הסדר הציבורי. 

ו פועלים  כזה אנחנו  באזור.  להפגנות  לדעתנו,  מידתי,  מתווה  השגנו  וכבר  הגורמים,  כל  מול  פעלנו 

שלוקח גם את צרכי התושבים. אנחנו נפגשנו עם מפקד המחוז, הייתה שיחה לא קלה, אבל בסופו של  

 הבינו, וגם הפנימו. דבר, אחרי שהצגנו את הדברים, נראה לנו שגם הם 

י ראש העיר רעננה, וכולנו פה, בסופו של דבר, צריכים לדאוג  אין לי דבר וחצי דבר נגד אף אחד. אנ

של   תופים,  של  אזעקות,  של  כביכול,  צופרים,  הפעלת  של  שם  שהייתה  והמתכונת  שלנו,  לתושבים 

אני   לכן,  אז  היום.  לסדר  זה  על  לעבור  אפשר  אי  שמפריעים,  דברים  זה  שעות,  שלוש  במשך  מואזין 

לפרופורציות,   ירד  הזה  שהדבר  ועדיין  מקווה  ראויה,  דמוקרטיה  תחת  להיות  גם  פה  להמשיך  ונוכל 

 לשמור על התושבים שלנו. 

בנוסף לדברים שאני הצגתי, אז אני רוצה לומר לכם שיש תנופה אמיתית של פיתוח ועשייה עירונית.  

אני בטוח שאתם רואים סביבכם, ואני מודה לכל מי שעוסק בכל התחומים האלה, לקידום העשייה  

אנחנ את הזאת.  יהיו  ברעננה  ומעשירה.  מגוונת  תרבותית,  ספורטיבית,  פעילות  מלא  לקיץ  בדרך  ו 

מיטב ההופעות, יהיו אירועי חוצות, אטרקציות, פעילויות לילדים, לבני הגיל השלישי, למעשה, לכל 
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 המגזרים. 

במרחב  ושודרגו  שחודשו  ירוקים  שטחים  הצללות,  חדשות,  גינות  שבוע,  מדי  כמעט  חונכים,    אנחנו 

הציבורי. בשבוע שעבר חנכנו את מרכז המוסיקה, שהוא פרויקט בפני עצמו, פרויקט מדהים, שישרת 

אנחנו   וכבר  הנגינה,  כלי  מיטב  את  רבים  בכספים  גם  שנקרא  מה  לשם  הכנסנו  רעננה.  ילדי  כל  את 

 רואים שם התלהבות גדולה של אנשים, שבחוץ רוצים לבוא ולהצטרף. 

ההתחדשות שמקיפה את כל מוסדות החינוך, רוג מוסדות החינוך.  אנחנו נמצאים במתכונת של שד

בכל המגזרים ובכל שכבות הגיל, זה בהתאם לתוכנית האב העירונית שאנחנו מסדירים, כולל מבנים  

 לתנועות הנוער, לספק להם תשתיות, תנאים טובים יותר לעשייה ולפעילות שלהם.

הא ההתייעלות  תוכנית  של  בביצוע  ממשיכים  לדים,  אנחנו  תאורת  של  התקנה  שכוללת  נרגטית, 

פוטו במתקנים  -משטחים  האוויר,  מיזוג  מערכות  ושדרוג  ייעול  חשמל,  הפקת  לאנרגיה,  וולטאים, 

עירוניים בעיקר, והתקנת תאורת פנים חסכונית. כל המהלכים האלה יחסכו לנו, וכבר אנחנו רואים 

 מיליוני שקלים. 

ים בביצוע, ואני שמח שעל אף האתגרים הייחודיים שאנחנו  בקיצור, יש המון המון פעילות ופרויקט

מתמודדים איתם, הדברים קרו וקורים בפועל במרחב העיר. לסיום, אני קורא לתושבים לעקוב אחר 

ובעיקר  באירועים,  ועשיר  גדוש  קיץ  כאן  כי באמת מתוכנן  בערוצים השונים,  העירוניים  הפרסומים 

זור למציאות שאנחנו הכרנו, עד לפני חודשיים. כי כבר אנחנו בעיקר בעיקר בנושא הקורונה, שלא נח

 מרגישים אוויר, ולא כדאי שייקחו את זה מאיתנו. זה עד כאן.

 

 31.5.2021ומיום  5.5.2021אישור פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום . 2

 

לסעיף   מר חיים ברוידא:  עובר  מי  –  2אני  המועצה,  ישיבת  של  פרוטוקולים  ,  5.5.21ום  אישור 

 , הפרוטוקולים המלאים נשלחו אליכם, יש מישהו שיש לו הערות בעניין הזה? 31.5.2021וביום 
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של הפרוטוקול, אני רוצה פשוט לתקן, להעמיד על טעותו    96כן, תודה. בעמוד   גב' רונית ויינטראוב: 

מילה ע 'אין שם שום  יירשם. אריאל אתה אומר  חשוב שזה  וגם  העירייה,  בית מדרש,  את מנכ"ל  ל 

רונית, רק כדי לדייק את העובדות, אני אחזור עוד פעם, אין שום מילה על בית מדרש'. סעיף אחרי זה  

לך   לי  '  –אני אומרת  עוד פעם, אי  –תסתכל במסמכים, אתה אומר  בית  אני אחזור  על  מילה  ן שום 

 מדרש...', 

 

יש כללים,    –מן, כנדרש בחוק? ב'  למה את לא מגישה את זה בז  –רונית, א'    מר אריאל הילדסהיימר:

 איך מבקשים לתקן פרוטוקול. 

 

שנייה, תן לי, ביקשתי התייחסות אל תשסע אותי, תן לי לדבר. לאן זה מדבר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 קיבלתי רשות להתייחס, תן לי להתייחס.  

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

תה משסע אותי בצורה כזאת? ואז אתה אומר לי  לאן זה מקדם את העיר כשא גב' רונית ויינטראוב: 

'את אומרת דברים לא נכונים'. הלכתי שוב למסמכים, והסתכלתי על הגוף המבקש, פעילותו, על  –גם 

בית    –כמה מהבקשות, המסמכים האלה צורפו למועצת העיר, תיאור כללי של פעילות הגוף המבקש  

לימודי לקהילה,  דת  שירותי  מתן  מדרש,  בית  עבודה   כנסת,  תוכנית  תמצית  צעירים,  ולבחורים  דת 

כל  נוכחית,   בחגים,  בשבתות,  יומיום  פעילות  הרצאות,  כנסת,  ובית  מדרש  בית  כן?  מקצרת,  אני 

 הפעילות של יומיום, של להתייחס לנושא התחבורה. 

בעוד אחד מהמסמכים כתוב 'לבנות בית כנסת חדש במקום בית הכנסת הישן...' הנה, 'לייעוד נוכחי, 

אני   עצמי,  את  לבדוק  משתדלת  אני  נכונים,  לא  דברים  אומרת  לא  אני  אז  כנסת.  ובית  מדרש  בית 

צילמתי   לפרוטוקול,  הזו  לצרף שוב את ההתייחסות  אני מבקשת  בפרוטוקול.  יירשם  מבקשת שזה  

כולנו   מבקשת,  ממש  אני  אותי,  לבדוק  שרוצים  מועצה  וחברי  חברות  יש  אם  פעמים,  כמה  זה  את 
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ות, אריאל, אני לא כועסת עליך, רק כשאומרים לאנשים שהם אומרים דברים לא נכונים,  יכולים לטע

לבדוק את זה. כי בסוף, זה היושרה שלנו, זו המילה שלנו, בואו נהיה כולנו, ניקח אוויר ומה שנקרא, 

 נתייחס.

סוערת, הייתה  שהישיבה  זוכר  אתה  גמורות.  לא  הצבעות  יש  פרוטוקול,  אותו  לגבי  שני,  ולא    דבר 

 בעצם בוצעו ההצבעות בצורה ראויה, אז אני חושבת שכדאי לעשות את זה.  

 

 אני אענה לך על העניין הזה.  מר חיים ברוידא: 

 

קריסטל,   גב' רונית ויינטראוב:  ניר  של  לפניה  התייחסתי  אני  אחרון,  ודבר  כשתענה.  אקשיב  אני 

נניח שהיה איחור, גם לא    –באשר לפרוטוקול, נאמר לו שהוא איחר. אז אני שאלתי שאלה   אוקיי, 

בסדר,   זה  סעיף,  ועוד  סעיף  עוד  שולפים  פעם  כל  יודעים,  אתם  כל,  את  מכירים  אנחנו  מה  תמיד 

שנקרא זה פינג פונג, אבל גם אם הוא איחר, הפרוטוקול זה דבר שמתאר את דבר המועצה ופעילות  

אף   על  להיות,  יכול  איחר?  אופן,  בכל  כדאי  הבאים,  לדורות  את  העיר  להכניס  הכול,  ולמרות  הכול 

 התיקונים. תודה. 

מי שרוצה לראות את המסמכים, אני משערת שישורון יגיע שוב להצבעה, אז אני לא יודעת, ענבר, את 

 רוצה לקבל את זה?  

 

 לא, יש לי.  : ענבר הוכברג גב'

 

 הוא לא יגיע שוב להצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ראש העיר?  אני, ברשותך   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 
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הילדסהיימר:  אריאל  ראשון    מר  על  הערה    –אנחנו  לא  זו  אומרת,  שאת  מה  כל,  קודם  ראשון. 

דבר   פרוטוקול.  לתקן  בקשה  מגישים  לאיך  כללים  יש  שני,  דבר  למהות.  הערה  אולי  זו  לפרוטוקול, 

הדין שישבה בישיבה, שאלתי    תעיד היועצת המשפטית שיושבת כאן, ושרית גולדמן עורכת  –שלישי  

אין אמירה על בית מדרש,   –אותן בזמן אמת, תוך כדי הישיבה, יש אמירה על בית מדרש? אמרו לי  

 ואכן בהחלטה אין אמירה של מילה על בית המדרש.  

 

 אני דיברתי על הבקשה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא יודע על מה דיברת.  שנייה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני דיברתי על המסמך שמצורף לבקשה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו דיברנו על החלטה של ועדת הקצאות,    מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הבקשה בעברה הייתה,   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, הוגשה הבקשה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 א יודע מה, אבל אפשר בבקשה גם לרשום שאני רוצה אני ל  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל זה המסמכים שאתה צירפת לחברי המועצה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

עניין,    מר אריאל הילדסהיימר:  ואני חושב שלגופו של  לי.  לא הפרעתי, כשהפרעתי, הערת  אני  אבל 
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אין פה שום הערה לפרוטוקול, ומה שאת עושה עכשיו זה בניגוד לחוק. את לא יכולה לבוא ולהעיר  

 שמה שעלה לדיון, זו הערה לפרוטוקול. במהות, כ

אני  הצביעו.  ברורה,  משמעית,  חד  שהייתה  הצבעה  שהייתה  חושב  אני  השני,  לנושא  אנחנו  עכשיו 

הנושא   לגבי  העירייה.  מטה  שכל  חושב  אני  בחדר,  היו  נאמרו,  הדברים  בעד,  חברים  שעשרה  חושב 

לים לאיך מגישים בקשה לתיקון  השלישי, ענתה לך היועצת המשפטית בצורה מסודרת. שוב, יש כל

ודרך  צורה  יש  לניר,  ענתה  היא  שם.  עושים  איך  של  כללים  זה  טכני,  דבר  איזה  לא  זה  פרוטוקול, 

 לעשות את זה, ואני חושב שצריך להקפיד.  

 

מסמכים  גב' רונית ויינטראוב:  על  הסתמכתי  אני  ישיבה,  במהלך  לי  אמרת  שאלה,  לי  יש  אריאל, 

את אומרת דברים לא נכונים, אני מוכיחה לך שהאמירה שלך לא הייתה   שצורפו לבקשה, אמרת לי

 נכונה, אין מקום בכל הדיון הזה להתנצל?  

 

 רונית, חוזר ואומר, במהות,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה מסמך שמצורף.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

הילדסהיימר:  אריאל  היש  מר  כדי  תוך  אמרו  ושרית  תהילה  משמעית  חד  מילה  במהות,  שאין  יבה, 

  בהחלטה,

 

 אז תאשים את תהילה ושרית,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ועדיין הן אומרות את זה, שאין מילה בוועדת הקצאות בהחלטה,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . ת הקצאות, דיברתי על הבקשה להקצאהאני לא דיברתי על ועד גב' רונית ויינטראוב: 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 .021229.6ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 12 
 

 

 דיברנו על ההחלטה של ועדת הקצאות.  אנחנו   מר אריאל הילדסהיימר:

 

אנחנו קיבלנו את ההחלטה, זאת ההחלטה בסופו של דבר. בהחלטה לא כתוב  מר חיים ברוידא: 

 את הדבר הזה.  

 

 חלק מהדיון בהקצאה.  כ אלה המסמכים שצורפו,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סדר יום הוא לא...  את פותחת דיון, שהוא לא בסדר יום.  –ושתיים   מר אריאל הילדסהיימר:

 

שאמרתי  גב' רונית ויינטראוב:  מה  הנוכחי,  לפרוטוקול  נכנסים  הדברים  תהילה,  אז  יום,  סדר 

 עכשיו? 

 

 בוודאי.  : עו"ד תהילה סובל

 

 לפרוטוקול הנוכחי, בוודאי.  מר חיים ברוידא: 

 

אמרת,   : גב' איילת ארז סגן שאתה  מה  אמר.  שאריאל  למשהו  להעיר  רגע  אבל  רוצה  בעצם,  אני 

מה   אז  אותו.  לספור  צריך  לא  נמנע,  או  שמי שמתנגד,  אומר  זה  בעד,  עשרה  הרוב,  עשרה,  יש  שאם 

 בעצם ה... 

 

 לא.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל זה בדיוק מה שקרה.   : גב' מירב מאיר
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כדי   מר חיים ברוידא:  להצביע,  ולא  לפוצץ  הזאת  השיטה  אחד,  דבר  לך  להסביר  רוצה  אני 

של בסופו  פה    שאנחנו,  הייתם  אתם  עשרה,  פה  היינו  אנחנו  תעבוד.  לא  הצבעה,  תתקיים  לא  דבר, 

 שישה, ולכן ההצבעה עברה.

הרי אם זה היה טכני, נניח היה הפרש, משום שלאחד יש איזה ויכוח, לא ויכוח, היינו עשרה, עשרה 

 לא רוצים להצביע, צעקתם, לא הצבעתם, בזה נגמר העניין.  –הצביעו, אתם אמרתם 

 

 אגב, רואים את זה בפרוטוקול,   אריאל הילדסהיימר:מר 

 

 אנחנו נראה את זה בסרטון, הנושא הזה עוד יידרש.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה להעיר משהו.   : מר מיכאל רייזמן

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

דעתם,   : מר מיכאל רייזמן את  להביע  לאנשים  נותנים  שלא  דמוקרטיה,  כזאת  מכיר  לא  גם  אני 

אנשים  אנחנו  מהדמוקרטיה,  שחלק  חושב  אני  הכלל.  כנגד  להצביע  רוצים  או  נוחה,  לא  דעתם  אם 

שנבחרנו על ידי הציבור, הציבור צריך לדעת את דעתנו, ולפי הפרוטוקול, הציבור לא יודע את דעתנו.  

להינת  שצריכה  חושב  ואני  ההצבעה.  אפשרות  לנו  ניתנה  שלא  מכיוון  דעתנו,  את  יודע  לא  לנו  הוא  ן 

 אפשרות ההצבעה. אף אחד לא יודע אם אני נמנע, אף אחד לא יודע אם אני מתנגד, 

 

 החלטת,  מר חיים ברוידא: 

 

 אף אחד לא יודע אם אני נמנע,  : מר מיכאל רייזמן
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 נעמדתם על הרגליים,   מר חיים ברוידא: 

 

אחד   : מר מיכאל רייזמן אף  נמנע,  אני  אם  יודע  לא  אחד  אף  אחת,  שנייה  אני עוד  אם  יודע  לא 

מתנגד. אני חושב שזכותו של הציבור הרענני לדעת את דעתם של נבחרי הציבור. ואתה, מה שנעשה 

הזרם  לפי  שהלכו  אנשים,  עשרה  שספרת  ברגע  דעתם.  את  להביע  לאנשים  נתת  לא  פשוט  בישיבה, 

אני דמוקרטי,  לא  שזה  חושב  אני  להם להצביע.  נתת  לא  פשוט  האחרים  את  להוביל,  חושב    שרצית 

שזה לא נכון, אני גם חושב שזה לא חוקי. לדעתי, ההצבעות האלה הן לא חוקיות, ואני רוצה לשאול  

 את היועצת המשפטית, האם לדעתה הצבעה כזאת היא הצבעה חוקית.  

 

שוב   מר חיים ברוידא:  ואני  ערר.  להגיש  הזה  בעניין  הזכות  לכם  עומדת  לכם,  ענתה  כבר  היא 

ברשויות מקומיות אחרות, אם היה מדובר פה על ויכוח אחד כן, שניים לא,    אומר לך, אני ביררתי גם

 אתם פשוט, 

 

 חיים,  : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל, לא הפרעתי לך, נכון?  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אתה אמרת את זה כבר.  אני הבנתי,  : מר מיכאל רייזמן

 

 ,  פשוט נקטתם בשיטה, שאני לא אתן לכםאתם  מר חיים ברוידא: 

 

קודם כל, אל תגיד 'נקטתם', אני לא יודע מי זה 'נקטתם', כמו שאני לא אומר  : מר מיכאל רייזמן

 אתם נקטתם. 
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 אתם, לא משנה,   מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, לא, לא, זה כן משנה.  : מר מיכאל רייזמן

 

 האופוזיציה נקטה,   מר חיים ברוידא: 

 

 אין אופוזיציה, זה,   : מר מיכאל רייזמן

 

בקואליציה   ר חיים ברוידא: מ אתה  נמצא?  אתה  איפה  אז  אופוזיציה,  אין  לי  תגיד  אל  מיכאל, 

 פה? 

 

דעתי  : מר מיכאל רייזמן את  להביע  מועצה,  חבר  בתור  שזכותי,  חושב  אני  סליחה,  חיים, 

 בהצבעה. אני חושב שאתה שללת את זכותי.  

 

 לא שללתי, אני פשוט,   מר חיים ברוידא: 

 

 במפורש שללת את זכותי.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אני הצעתי לכם להצביע בפעם הראשונה, צעקתם 'לא רוצים'.  מר חיים ברוידא: 

 

לא  : מר מיכאל רייזמן הגעת לשאול אותי בהצבעה השמית,  לא  הייתה הצבעה שמית,  ההצבעה 

 הגעת לשאול אותי מהי דעתי. 
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 , מי נגד? שישה. אוקיי.  מי בעד אישור הפרוטוקולים? בבקשה. שמונה מר חיים ברוידא: 

 

אני גם מזכירה לך שהיה כיבוי של המיקרופונים, וגם כתבתם על זה מכתב,   גב' רונית ויינטראוב: 

וחלק  מהפרוטוקול,  שחלק  אומרת,  זאת  לחברה,  מכתב  לכתוב  התרבות  אגף  מנהלת  את  הנחתם 

 מהישיבה לא מתועד.  

 
 :הצבעה

  8 –בעד 

  6 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

  5.5.2021פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום  על אישור    ברוב קולותהעיר החליטה    מועצת

 31.5.2021ומיום 

 

 הצעות לסדר. 3

 

ויינטראוב, להציג את ההצעה לסדר  טוב, אני מבקש   מר חיים ברוידא:  רונית  מחברת המועצה 

  שהוגשה בנושא התחבורה. 

 

מדברת גב' רונית ויינטראוב:  שאני  לפני  לחברות    טוב.  להגיד  רוצה  אני  הכתוב,  ההצעה  תוכן  על 

דתיים   של  עניין  כאן  אין  המועצה,  של    –וחברי  עניין  כאן  אין  קיטוב,  של  עניין  כאן  אין  חילוניים, 

 קונפליקט, יש כאן עניין אנושי.

אני מדברת איתכם בשם גברת שדיברתי איתה אחר הצהריים, שיש לה בן יחיד שגר בחולון, היא בת  

 רך שלה להגיע ולבקר אותו, מאז שבעלה נפטר לפני שנה, , והד85
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 תקריאי, את לא צריכה לתת לנו הקדמות.    :מר אלי אלוש

 

 ראש העיר, אתה מאפשר כאן דיון תרבותי?   גב' רונית ויינטראוב: 

 )צעקות ברקע(

 

 בואי אני אגיד לך מה הבעיה שלך.  מר חיים ברוידא: 

 

 ? אני הבעיה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית, אני רוצה רגע להעיר לך, רונית.   מר חיים ברוידא: 

 

 תקשיב, אתה כשאתה באופוזיציה, או בקואליציה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית, תקשיבי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה לדבר...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

גע. את לא ראש העיר, אני שם  רונית, אני רוצה להסביר לך משהו, תקשיבי ר מר חיים ברוידא: 

לב, אני אחר כך עוקב אחרי הישיבות, את כאילו עדיין חושבת שאת יושבת ראש הקואליציה. את לא 

בראש העיר, ואני מנהל את הישיבה, אז בואי תני לי לנהל את הישיבה כמו שצריך, ואת משתלטת על 

הכול את  לך  אתן  אני  לך,  שמותר  מה  תעשי  דברי,  בואי  זה הישיבות.  לך,  שמותר  מה  תדברי  אבל   ,

 הכול. 
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 אני מדברת מה שמותר לי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא ידעתי שיש הגבלה על חופש הדיבור.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי, בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 ר שלי. אז אני אומרת, אני מתייחסת כרגע להצעה לסד גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

ודרך אגב, תחייב גם את חברי המועצה, גם מי שאיתך בקואליציה, במיוחד,   גב' רונית ויינטראוב: 

לפחות הוא כעת בקואליציה, תעשה, לא משנה מי, לדיון תרבותי. כמו שאמרת, מסתכלים עלינו, כל  

 העיר מסתכלת. כל העיר עכשיו מסתכלת.  

 

 זה את אומרת?   ברוידא: מר חיים 

 

כן, כן, אני אזכיר לך. כל העיר מסתכלת, כל העיר מתעניינת בכך, כן. כל העיר   גב' רונית ויינטראוב: 

 מתעניינת. 

 

 צופים.   28יש כבר  מר חיים ברוידא: 

 

לא   גב' רונית ויינטראוב:  ישראל,  מאוד  נעים  אני,  אז  כן.  יקרה,  מה  לראות  מחכה  העיר  כל  כן, 
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תך. אז אני מבקשת מכם, בשם העניין האנושי, יש אנשים שהשבת שלהם זה או בדידות, או  הכרתי או

לנסוע בכל מיני דרכים פחות, גם על הצעירים שאנחנו רוצים לקדם את הבטיחות שלהם, גם אנשים 

חלון   לנו  יש  וכרגע,  חברים.  חברות,  משפחה,  עם  למפגש  להגיע  ורוצים  כבר,  נוהגים  שלא  מבוגרים 

 ות. אז אני אקריא את ההצבעה, בעצם עמית, אתה תקריא אותה.  הזדמנוי

 

 רונית, את צריכה להקריא.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   סליחה, אם זה סיעתי? גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יכולה לחלק את העשר דקות, בינה לבין...   : עו"ד תהילה סובל

 

אנו לומדים על  כוונה   נון  ממשלה חדשה,בימים אלה של כיאוקיי, אז בואו.   גב' רונית ויינטראוב: 

ציבורית  תחבורה  להפעלת  באשר  החלטה  לקבלת  אוטונומי  מרחב  בארץ  ויישוב  עיר  לכל  לאפשר 

 בסופי שבוע. 

פתרונות  שבוע,  בסופי  ציבורית  לתחבורה  החיוניים  הפתרונות  את  מאוד  ותקדם  תסייע  זו  אווירה 

 ים ועוד. העונים על צרכים חברתיים, בטיחותיים, סביבתי

והמרכז    נזכיר השרון  באזור  לתושבות  שרשויות  הזה  השירות החיוני  את  וסיפקו   יוזמה  נקטו  כבר 

 ולתושבים ואף יצרו שיתופי פעולה ואיגום משאבים. 

הסעות  ושישי    , גם יום חמישי, בעיקר לנוער וצעירים,הגיע העת שעיריית רעננה תספק בערבי חמישי

יום השבת, תכיר בצורך כל  אפשר הסעות לים ולמקומות בילוי לאורך  למוקדי הבילוי של הצעירים, ת

משפחה   בני  ולבקר  ובילוי  פנאי  של  מרוחקים  למקומות  להגיע  השלישי  בגיל  אנשים  של  האמיתי 

 וחברים בערים אחרות.  

זה הזמן לסייע למשפחות לוותר על נסיעה ברכב הפרטי, לחסוך בהוצאות ולבלות בדרך נוחה מחוץ  

ז חלקם    ולרעננה.  את  ולתרום  פרטי  ברכב  נסיעה  על  לוותר  סיבות  לאנשים  לספק  פז  הזדמנות 
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 דיברנו היום גם קצת על תחבורה ציבורית וכמה זה חשוב, חיים.בהפחתת זיהום האוויר. 

רק נשוב ונדגיש שהוא  חשוב ואף   במתן שירות חשוב זה,היריעה מלהכיל את שלל היתרונות    קצרה

 מתושבות ותושבי העיר.    חיוני לרווחתם של  רבים

 הצעת החלטה:  

בסופי  עירונית  ציבורית  תחבורה  קווי  להפעלת  תכנית  מהיום  שבועיים  בתוך  תגיש  רעננה  עיריית 

שבוע, בימי חמישי בערב, בערבי שישי ובשבתות במשך כל  היום, עד לחידוש קווי התחבורה הארצית  

 במוצ"ש. 

סעיף   לאיתור  הקשור  בכל  ההחלטה  של  מיידי  ליישום  המקצוע  גורמי  עם  יפעל  העירייה  מנכ"ל 

 תודה רבה.  תקציבי,בטיחות והתקשרויות רלוונטיות עם ספקי שירות.

 

ויש פה עוד   מר חיים ברוידא:  רונית, אני רק רוצה לענות לך כמה דברים. אני כמוך, לא שונה, 

פה דברים מסוימים, שלפעמים אנחנו מנסים לאזן בהם, כדי לא    הרבה אנשים שמעוניינים כמוך. יש

 לפגוע באחרים.

האחרונה,   בתקופה  רעיונות  שופעת  את  בקואליציה?  ישבת  שנים  כמה  יודעת,  את  אם  יודע  לא  אני 

 מאז שאת באופוזיציה,  

 

 תמיד, וגם יישומים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 האלה אז? למה לא העברת את הדברים  מר חיים ברוידא: 

 

 מה הקשר?    :דוברת

 

 קודם כל אתה טועה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 אחת רכב דרך מרצ?   אני טועה? עשיתם פעםמה  מר חיים ברוידא: 

 

וגם האווירה, כאן אני מדברת על שינוי בנסיבות. ובתקופתי, במהלך מפסח,   גב' רונית ויינטראוב: 

 י שישי ובשבת לנוער. אפשר לחפש את החוזים, ולאורך כל ימות הקיץ, הייתה תחבורה בערב

 

אני גם ראיתי את התמונות שלך במשרדים, עם הדגלים של הלהט"ב. רונית,  מר חיים ברוידא: 

 אני עושה הרבה דברים, שאתם הייתם אמורים לעשות. 

 

 אתה מתכוון לאלה ששלחת להגיב לי בפייסבוק? טוב, נו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

את   ידא: מר חיים ברו ופתאום  כן,  לפני  עשית  שלא  רעיונות,  שופעת  שאת  לך  להגיד  מנסה  אני 

 שופעת אותם. 

 

 אתה מעוות את המציאות, חבל.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

להגיע   מר חיים ברוידא:  לנסות  כדי  האלה,  הדברים  על  ונחשוב  צוות,  לנו  נקים  אנחנו  רונית, 

ה  את  להעביר  מנסה  את  שבה  בדרך  לא  כמו  להבנות.  נשב,  אנחנו  לך,  אומר  שאני  מה  זה  דברים. 

שישבנו בנושאים אחרים והתחייבנו ועשינו, אנחנו נעשה את זה גם בדברים האלה. לא בדרך הזאת.  

 תאמיני לי, אנחנו פה מדברים ומסתדרים מצוין בינינו, ואנחנו נצליח להגיע לדברים. 

 

תח גב' רונית ויינטראוב:  תהיה  אם  תגיע,  איך  משנה  במימון  לא  ברעננה,  בשבת  ציבורית  בורה 

 העירייה, 

 

תקשיבי, העלויות הן לא עלויות שעירייה יכולה לעמוד, בואי נתחיל ככה. הן   מר חיים ברוידא: 
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לא עלויות שעירייה יכולה לעמוד, עובדה שמרצ עשו פעמיים את הגימיק הזה של אוטובוס, ואחר כך 

 יריית רעננה יכולה להרשות לעצמה, זה מיליונים.  הבינו שלא יכלו לעשות את זה. זה לא דבר שע

 

 עיריית רעננה כבר עשתה את זה, תבדוק את עלויות האוטובוסים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חזור.  -כן, עשו פעם אחת לים הלוך  מר חיים ברוידא: 

 

 היה את זה ארבע פעמים, פעמיים בשבת, באמת,      :דובר

 

נכ גב' רונית ויינטראוב:  הסעות לא  שבת  בלילות  נתנה  רעננה  שעיריית  שנים  על  מדברת  אני  ון, 

 לצעירים, שבעה ימים בשבוע.  

 

 זאת הייתה טעות חמורה,   : חיים גולדמןמר 

 

 זו הייתה טעות מבחינתך, אבל לא היו עלויות בשמיים, חיים, זה לא נכון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לוקחים טעות ומשאירים אותה כטעות.   זו הייתה טעות חמורה. לא : חיים גולדמןמר 

 

 אז גם פה אתה כבר שמת עליו מכבש?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה מכבש?  : חיים גולדמןמר 

 

 למה? כי זה מה שבן גביר רוצה?  גב' רונית ויינטראוב: 
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ללכת   : חיים גולדמןמר  אם  לי  אמר  הוא  גביר,  בן  עם  בדקתי  אני  מה?  יודעת  את  גביר?  בן 

ה, איפה שיושבת הראש של המפלגה שלך עלתה לקבר של ערפאת, שאלתי, שמתי פתק אצל למוקטע

 ערפאת, 

 

 חיים, זה לא רלוונטי.    :מיכל ברםגב' 

 

 חיים, עזוב חיים,   מר חיים ברוידא: 

 

 שלא תעזו,   –הוא אמר לי  : חיים גולדמןמר 

 

 חיים, זה לא רלוונטי.    :מיכל ברםגב' 

 

 עזו לנסוע בשבת, שלא תעזו. שלא ת : חיים גולדמןמר 

 

 זה לא רלוונטי, וגם ההחלטה לא נוגעת... בחייאת.    :מיכל ברםגב' 

 

 חיים, אנחנו רוצים להסיר את ההצעה מסדר היום, ואנחנו נדון בזה,   מר חיים ברוידא: 

 

 אז למה אתה מסיר? למה אתה לא מקבל? אם אמרת שתלך...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  מי בעד הסדרת ההצעה מעל סדר היום? תשעה. מי נגד? א: מר חיים ברויד

 

 למה תשעה?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 תקריא את התשובה.      :דובר

 

פורמאלית, כפי שנמסר כבר   –דול אמר חיים את הדברים, אני אקריא  בג  מר אריאל הילדסהיימר:

 בעניין זה, 

 

 רגע, אבל אין מתנגדים? אין...  : מר מיכאל רייזמן

 

 נושא התחבורה הציבורית,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הוא מקריא את התשובה להצעה. גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל שאלו מי בעד להסיר?   : מר מיכאל רייזמן

 

את   גב' רונית ויינטראוב:  לנו  מחלקים  לא  אתם  התשובה.  את  לקרוא  צריך  קודם  שהוא  מסתבר 

 התשובה? 

 

הילדסהיימר:  אריאל  ה  מר  ככל נושא  בנושא,  ולחוק  מדינתית  להסדרה  כפוף  הציבורית  תחבורה 

כי   יאמר,  אגב  הדרוש.  תבחן  העירייה  אחרת,  מחייבת  מדיניות  רשמי  באופן  תגבש  שהמדינה 

כפי   הסעות  מערך  הופעל  לא  בכירה,  וסגנית  מועצה  חברת  הפונה  הייתה  בה  הקודמות,  בקדנציות 

 במועד זה. על כן מוצע להסיר ההצעה מסדר היום.  שמוצע כאן, ועל כן אנו תמהים על תזמון הפניה 

 

 אוקיי, מי בעד? מי, מי,   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד להסיר את ההצעה.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 נמנע, חמישה נגד.  1זה כבר הצבענו, תשעה. מי נמנע? מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  9 –בעד 

  5 –נגד 

 1 –נמנע 

 החלטה: 

 ברוב קולות על הסרת ההצעה מסדר היום.העיר החליטה מועצת 

 

 מרץ( על שולחן המועצה –)ינואר  2021 1הנחת דו"ח כספי רבעון . 4

 

מניחים מר חיים ברוידא:  של    אנחנו  רבעון  הכספים  הדו"ח  שולחן    –ינואר    2021את  על  מרץ 

 המועצה, ואני מבקש מגזבר העירייה להציג. יוסי, בבקשה. 

 

מרץ.   : סימר מזרחי יו בחודש  שמסתיים  השנה,  של  הראשון  לרבעון  הדו"ח  על  מדובר  טוב, 

של   בעודף  הראשון  הרבעון  את  סיימה  העירייה  הכספים.  בוועדת  גם  נדון  הזה  ₪.    450הדו"ח  אלף 

ינואר   חודשי  קיום  עקב  לתקציב,  מעבר  מוגברת,  ארנונה  בגביית  ראשית,  מתאפיין,  הזה    –הרבעון 

 זה חודשי גבייה מרביים. מרץ, בתוך רבעון זה, ש

והספורט   החינוך  של  בהכנסות  שפגע  דבר  סגר,  של  חודשיים  לנו  היו  הזה,  הרבעון  במהלך  מאידך, 

הגבייה  ידי  על  גם  תוקן,  הזה  הדבר  פורמאלי.  הלא  והחינוך  החוגים  הפעלת  אי  עקב  והתרבות, 

הפעולות. ביצוע  כנגד  עלויות  צמצום  ידי  על  וגם  הארנונה,  של  לשנים שוב  המוגברת  בדומה  אז   ,

 קודמות, הרבעון הזה הסתיים בעודף שדיברנו.  

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 .021229.6ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 26 
 

 אוקיי, סעיף,  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אפשר להעיר? אפשר להתייחס?  : מר מיכאל רייזמן

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

רוצה   : מר מיכאל רייזמן אני  עליהם,  שהערת  הסעיפים  לשני  באמת,  להתייחס,  רוצה  אני 

ש לגבי  חוסר  להתייחס  על  והשני  הכנסה,  עודף  לגבי  האחד  אליהם,  התייחסת  שאתה  הסעיפים  ני 

 הכנסה, מההכנסות הסמויות.

בעוכרינו, יהיה  השנה,  סוף  לקראת  הזה,  שהדבר  חושב  הוא    אני  מארנונה,  ההכנסות  שעודף  מכיוון 

שילמו כבר  אנשים  חוסר,  שיהיה  מכיוון  הזה,  החוסר  את  לנו  יהיה  הבאים,  ברבעונים  את    לא... 

הארנונה. ולעומת זאת, החוסר בהכנסות העצמיות, גורם לכך, שבאמת אין את ההכנסות האלה. אז  

על   כשמדובר  העודף,  על  לגשר  רוצים  עירייה,  ברמת  אנחנו  איך  שואל,  איך    10אני  עודף,   ₪ מיליון 

 אנחנו מתגברים על זה בחודשים הבאים? 

 

החוס : מר מזרחי יוסי את  בחשבון  לקח  כבר  התקציב התקציב  את  כשעשינו  כבר  הללו.  רים 

 בחודש נובמבר, חזינו תקופת סגר נוספת, להזכירכם, כשאישרנו את התקציב,  

 

 אבל לגבי הארנונה, יוסי.   : מר מיכאל רייזמן

 

לא, לגבי הארנונה אנחנו נעמוד בתקציב, וכנ"ל גם בהכנסות העצמיות. אנחנו   : מר מזרחי יוסי

חוד של  פעילות  חוסר  חזינו  הבאנו כבר  גם  שעבר,  חודש  של  בישיבה  ולהזכירכם,  וחצי,  חודש  או  ש 

 צפינו חוסר נמוך יותר, בפועל...   א, ששמה" עדכון תקציב, שבו הגדלנו את חוסר ההכנסות ביול

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 .021229.6ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 27 
 

 יוסי, כל זה אני הבנתי.   : מר מיכאל רייזמן

 

 כל זה עודכן בתקציב, רגע.  : מר מזרחי יוסי

 

 אוקיי.  : מר מיכאל רייזמן

 

ולכן אני אומר, התוכנית השנתית, כבר לוקחת בחשבון את כל החוסרים, ככה   : מזרחי יוסימר 

כי   פשוט  זה  לתקציב,  בהשוואה  פה,  רואים  שאנחנו  שמה  לזכור  צריך  נתאזן.  אנחנו  השנה  שבסוף 

התקציב הוא מתחלק ליניארית שווה על פני כל השנה, הוא לוקח את חודשי הפעילות המאסיביים 

 ה, ופשוט מחלק אותם ומעמיס אותם על חודשי ינואר פברואר, שלא הייתה פעילות.  של המשך השנ

 

 כן, אבל הכנסת הארנונה, זה משהו שהוא חד ערכי, זה דבר שהוא לא...   : מר מיכאל רייזמן

 

 בכיוון ההפוך.  זה נכון לארנונה, מצד אחד, וזה נכון  : מר מזרחי יוסי

 

ני מנסה להגיד, זה שאם יש לנו עודף הכנסות בארנונה של רגע, שנייה, מה שא : מר מיכאל רייזמן

אנחנו  אם   ,₪ מיליון  עשרה  של  גירעון  לנו  יש  הזה,  ברבעון  שלמעשה,  אומר  זה   ,₪ מיליון  עשרה 

 מקזזים את זה. הכסף הזה לא יגיע ממקום אחר.  

 

 לא, אז,  : מר מזרחי יוסי

 

ך לדבר הזה, מכיוון שחוסר ההכנסה ולכן אני אומר שהעירייה צריכה להיער : מר מיכאל רייזמן

 הזה, יתבטא בהמשך, נקודה. 
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א'   : מר מזרחי יוסי התקציב השנתי, שלקח בחשבון את תקופת הסגר   –אז כמו שאני אומר, 

של החודשיים, הוא מאוזן, ושם אנחנו נתיישר. דבר שני, לא רק שיש עודף בארנונה, יש גם חיסכון 

עולות כלליות, שזה מאזן את חוסר ההכנסות העצמיות. כלומר,  מיליון ₪ פ  7-בהוצאות, של קרוב ל

בסופו של דבר, בהסתכלות על פני כל השנה, ולראייה התקציב שהבאנו אותו לפני כחודש, התקציב  

 הזה והביצוע, יסתיים באיזון. 

 

 אני מקווה שנעמוד בזה, ברמה העירונית.   : מר מיכאל רייזמן

 

, מנהלת אגף הכנסות כמורשית חתימה על פי סעיף  029305448ז. אישור גב' רוויטל סולומון ת.. 5

 א' לפקודת העיריות )נוסח חדש( בהעדרו של גזבר העירייה, מר יוסי מזרחי. 203

 

סעיף   מר חיים ברוידא:  כמורשית  אישור    –  5אוקיי.  הכנסות  אגף  מנהלת  סולומון,  רוויטל  גב' 

 חדש( בהעדרו של גזבר העירייה, מר יוסי מזרחי.  א' לפקודת העיריות )נוסח  203חתימה על פי סעיף  

רוויטל   אישור  בעד  מי  אותה.  נאשר  שאנחנו  מבקש  אני  החדשה,  ההכנסות  אגף  במנהלת  מדובר 

 סולומון? פה אחד.  

 
 :הצבעה

  15 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

נהלת אגף הכנסות , מ029305448גב' רוויטל סולומון ת.ז.  על אישור  מועצת העיר החליטה פה אחד  

א' לפקודת העיריות )נוסח חדש( בהעדרו של גזבר העירייה, מר    203כמורשית חתימה על פי סעיף  

 יוסי מזרחי.
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 אישור מועצת העיר לעדכון הרכב וועדות עירוניות על פי הנספח המצורף. . 6

 
 

לסעיף   מר חיים ברוידא:  עירונ  –  6עוברים  ועדות  הרכב  לעדכון  העיר  מועצת  פי  אישור  על  יות 

 העברנו לכם את זה מבעוד מועד.  הנספח המצורף. 

 

בוועדות,  גב' רונית ויינטראוב:  שינוי  עושים  אתם  למה  ענייני,  לא  הוא  בעייתי,  הנורא  החלק  זה 

בהשפעה מאנשים שעברו לקואליציה או לאופוזיציה? הנושא של ועדות ואיוש ועדות, זה לפי מפתח  

ה בוועדות, צריך להתייחס באופן ענייני, מה, בגלל שאיילת עברה  סיעתי, צריך לשקף את גודל הסיע

לאופוזיציה, אז היא לא יכולה עכשיו... אתה איתי? בגלל שאיילת עברה לאופוזיציה, היא לא יכולה  

 לשרת נאמנה את הציבור בוועדת המכרזים?  

 

 זה אופוזיציה.   : חיים גולדמןמר 

 

 זה לא רלוונטי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לגמרי.   זה רלוונטי : חיים גולדמןמר 

 

 אין אופוזיציה וקואליציה בוועדת בניין ערים, בוועדת מכרזים,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין רלוונטיות בוועדות.   : גב' אנה פוזמנטיר

 

 למה זה לא רלוונטי?   : חיים גולדמןמר 
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 למה? כי ב...  : גב' אנה פוזמנטיר

 

 למה?   תסבירי לי : חיים גולדמןמר 

 

במכרזים ובבניין ערים, זה לא רלוונטי, זה לטובת התושב. אתה צריך להיות  : גב' אנה פוזמנטיר

 אובייקטיבי, גם אופוזיציה וגם קואליציה, הם מצביעים בצורה אובייקטיבית, אמורים לפחות.  

 

מ : חיים גולדמןמר  בשביל  אז  הוועדות,  את  בכלל  מייתר  זה  אומרת,  שאת  מה  נכון  זה  ה  אם 

 שיהיו ועדות?  

 

הציבור,   גב' רונית ויינטראוב:  את  לשרת  כדי  זה  תחסל    19הוועדות  שאתה  כדי  לא  מועצה,  חברי 

 חשבונות עם ההוא שפרש לאופוזיציה, מה יש לך?  

 

ועדת   : חיים גולדמןמר  יש הרבה, תראי, למשל  עניין של חיסול חשבונות.  זה לא  לא, הוועדות 

לפ להביא  רוצים  אנחנו  דורשת, כספים,  את  הלאה.  וכן  עליו  להצביע  רבעוני,  דו"ח  איזשהו  ה 

ה את  ולתת  לבוא  מהגזבר,  העניין,    Say-כאופוזיציה,  אם  לדעת  מבקשת  את  דמסייע,  וכתנא  שלו, 

ועדת  הנושא   בכלל  מה  אז  הכספים,  לוועדת  בכלל  טעם  אין  לא,  אם  אחרת,  הכספים.  בוועדת  עבר 

 הכספים, מה המקום שלה בכל הפאזל הזה?  

ולכן, זה מאוד מאוד מאוד חשוב, גם בוועדות, שכן הן תהיינה מורכבות מקואליציה ואופוזיציה, אבל 

בהחלט, שלקואליציה, הקואליציה צריכה לדאוג שאכן, באמת, יהיו לה חברים שמה שיוכלו להעביר  

רק יהיה  שזה  מהאופוזיציה?  מישהו  שיהיה  חשוב  ביקורת,  בוועדת  למה  ולראייה,  ההחלטות.    את 

 מהקואליציה.  
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 היא מנוהלת על ידי האופוזיציה, מה זאת אומרת? זה על פי חוק.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ולאופוזיציה,   : חיים גולדמןמר  לקואליציה  בוועדות  חשיבות  יש  שאכן  לך,  מראה  זה  אז  נו, 

  בצורה מספרית. אחרת בכלל, אפשר...

 

א : גב' איילת ארז סגן אומר,  שאתה  מה  לפי  אומר? חיים,  זה  מה  הרי  בכלל.  לוועדות  חשיבות  ין 

 אין חשיבות לוועדות.  

 

בכל   מר חיים ברוידא:  זה  ככה  בכנסת,  זה  ככה  העולם,  את  ממציאה  לא  את  איילת,  חברים, 

 הפרלמנטים בעולם, ככה שאנחנו לא משנים את העולם. 

 

 קוראים לזה דמוקרטיה.      :דובר

 

 ת הנוהל, כי יש בעיה, אתה יוצר ייצוג לא נכון. לא, אתה משנה א גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר'ה, מי בעד עדכון הרכב ועדות העירייה...   מר חיים ברוידא: 

 

מספר  : גב' אנה פוזמנטיר כפי  מיוצג  לא  הציבור  וכרגע  ציבור,  חברי  הם  המועצה  חברי  אבל 

 החברים... 

 

אנ גב' רונית ויינטראוב:  רגע,  אישור,  ההצבעה  לפני  מבקשת  מבקשת  אני  היועצת  י  אישור 

 המשפטית, שזה משקף כחוק את ההרכב הסיעתי, כל השינויים שנעשו בוועדות. 

 

שוב, החוק מאוד ברור בעניין הזה. החוק אומר שבוועדות חובה, צריך להיות   : עו"ד תהילה סובל
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בי הרכב נציג אופוזיציה, אחד לפחות, זה בוודאי מתקיים בכל ועדת חובה. אגב, אין הוראה דומה לג

 של ועדת רשות, יחד עם זאת, כן יש חברי אופוזיציה בוועדת רשות,  

 

 למעלה מהדרוש.    מר אריאל הילדסהיימר:

 

הייצוג  : עו"ד תהילה סובל על  וועדה  ועדה  בכל  לשמור  אפשר  תמיד  שלא  לציין,  רוצה  רק  אני 

למלא וכן  להתאים  כן  ניסיון  עשינו  שאנחנו  כמובן  אפשר.  אי  לפעמים  החוק,    הסיעתי,  הוראות  את 

שאני   בוודאי  אבל  בשנית.  זה  את  לבדוק  נוכל  כמובן  אנחנו  הייצוג,  שנפגע  חושבת  את  אם  כמובן, 

 מאשרת את ההרכב הנוכחי. 

 

 אוקיי, מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה להשיג, שנייה חיים, עוד שנייה,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

רונית, אמר מר חיים ברוידא:  נגד? אוקיי, תשעה  מי בעד?  ת. מי בעד עדכון הרכב הוועדות? מי 

 בעד. 

 
 :הצבעה

  9 –בעד 

 6 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 לעדכון הרכב וועדות עירוניות על פי הנספח המצורף על אישור  ברוב קולותמועצת העיר החליטה 
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לוועדת   גב' רונית ויינטראוב:  בקוורום  איילת  את  לכם  יהיה  כשלא  תעשו  מה  מכרזים, נראה 

 שאחראית על כל עבודת העירייה. כמה פעמים היא פתרה לכם את נושא הקוורום. 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 כמה פעמים חברי קואליציה לא מגיעים לוועדות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

בע"מ,   2001אישור מועצת העיר להסכם בין עיריית רעננה, חברת החשמל ומגדלי רותם שני . 7

 (11, ת"ז ברנדס 412-415חלקות  6583ע לחדר טרנספורמציה בברנדס )גוש בנוג

 

העיר   מר חיים ברוידא:  מועצת  ומגדלי  אישור  החשמל  חברת  רעננה,  עיריית  בין  להסכם  העיר 

שני   )גוש    2001רותם  בברנדס  טרנספורמציה  לחדר  בנוגע  ברנדס  412-415חלקות    6583בע"מ,  ת"ז   ,

 פטית להציג את הדברים. . אני מבקש מהיועצת המש(11

 

אוקיי. אנחנו מבקשים ממועצת העיר לאשר בעצם הסכם משולש, בין חברת   : עו"ד תהילה סובל

תת   טרנספורמציה  חדר  של  לבנייתו  בנוגע  העירייה,  לבין  הקבלן,  שזה  שני,  רותם  מגדלי  החשמל, 

לשת, כדי שחברת  מטרים. בעצם, יש צורך בהתקשרות הזאת, המשו  55-קרקעי, בברנדיס, בשח של כ

יקבל   בעצם,  והקבלן,  הקרקע,  ברצועת  שימוש  וזכויות  מהעירייה,  חכירה  זכויות  תקבל  החשמל 

 מחברת החשמל, תשלום עבור רכיב הקרקע. 

לשם  החשמל,  לחברת  שמועברים  מקרקעין  על  שמדובר  מכיוון  ממכרז,  פטורה  הזאת  ההתקשרות 

וצירפ לעיר,  חשמל  לאספקת  שדרוש  חשמלי,  מתקן  גנרי הקמת  נוסח  זה  הנוסח,  את  כאן  לכם  נו 

לפקודת    188שסוכם בין מרכז השלטון המקומי, לחברת החשמל, זה קורה בכל עיר, ובהתאם לסעיף  

 העיריות, אנחנו צריכים את אישור ההתקשרות.  
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   מי בעד? פה אחד.  מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  15 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

ומגדלי רותם על אישור  פה אחד    מועצת העיר החליטה בין עיריית רעננה, חברת החשמל  להסכם 

 ( 11, ת"ז ברנדס 412-415חלקות  6583בע"מ, בנוגע לחדר טרנספורמציה בברנדס )גוש  2001שני 

אישור מועצת העיר להארכת הסכם חכירה בין עיריית רעננה לעמותת מועדון עירוני לכדורת  . 8

 (346,448,665בחלק מחלקות  6581רעננה )רחוב יערה, בגוש  

 

לסעיף   מר חיים ברוידא:  עוברים  העיר    . 8אנחנו  מועצת  בין  אישור  חכירה  הסכם  להארכת 

בגוש   יערה,  )רחוב  רעננה  לכדורת  עירוני  מועדון  לעמותת  רעננה  מחלקות   6581עיריית  בחלק 

 . גם, תהילה, תסבירי על מה מדובר.  (346,448,665

 

במגרש אוקיי : עו"ד תהילה סובל יערה.  ברחוב  שב"צ  בייעוד  חלקות  של  בעלים  היא  העירייה   .

שם   נערכים  רבות.  שנים  מזה  לכדורת,  עירוני  מועדון  עמותת  את  שמשמשים  ומבנה  שטח  יש  הזה 

מתאמנים   לעיוורים  הכדורת  היתר,  בין  וגם  ובינלאומיים,  לאומיים  משחקים  דשא,  כדורת  משחקי 

 שם.

שנעשתה,   הקצאה  מתוקף  אגב,  נחתם  זה,  הקצאה  אותה  ומתוקף  העיר,  במועצת  כמובן  שאושרה 

הסכם חכירה. אנחנו מבקשים, בעצם, היום, להאריך את תוקפו של הסכם החכירה. הסיבה לבקשה  

ומשרד   מאחר  נוספות,  שנים  בעשר  ההסכם  את  להאריך  כדי  לעירייה  פנו  העמותה  שנציגי  היא 
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ם ממועד התשלום, במסגרת בקשת תמיכה  התרבות והספורט, דורש לראות הסכם תקף של עשר שני

או   לשפץ,  רוצים  והם  שם,  מתאמנים  העיוורים  שכדורת  העמותה  מטעם  שהוגשה  העמותה,  מטעם 

התמיכה  את  בעצם,  לקבל,  יוכלו  שהם  וכדי  שלהם,  הפעילות  לטובת  הספורט,  מתקן  את  לשדרג 

 הזאת, יש צורך להאריך את חוזה החכירה. 

בשנת   הסתיים  שהוא  כך  בהתאם  33בעצם  זה  עוד.  אותו  להאריך  כך  אחר  אפשר  יהיה  וכמובן,   ,

 , להאריך את תקופת החכירה.  188להקצאה שנעשתה בזמנו. אז גם כאן אנחנו מבקשים, על פי סעיף 

 

 ואנחנו כאילו עושים את זה בכפוף לזה שזה אופי הפעילות שממשיך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בוודאי.  : עו"ד תהילה סובל

 

 , 2025היה לעשר שנים, עד  2015-הערה, שאלה. ההסכם שנחתם ב : אל רייזמןמר מיכ

 

 נכון.  : עו"ד תהילה סובל

 

 עם אפשרות להארכה של פעמיים של עשר שנים.   : מר מיכאל רייזמן

 

 נכון.  : עו"ד תהילה סובל

 

ב : מר מיכאל רייזמן והם מבקשים עכשיו לבצע הארכה. אז קוד2021-אנחנו נמצאים עכשיו  ם , 

שנים. אני לא מבין למה   12, זה  2033-ל  2021-כל, אני לא מבין למה מאריכים ליותר מעשר שנים, מ

יותר מעשר שנים מאריכים את ההקצאה, ולא משאירים לעירייה, לפחות, את האופציה שאם בעוד  

-אה היא, כרגע, לעשר שנים ירצו לא להאריך את ההקצאה הזאת, אז יוכלו לבטל אותה. למה ההקצ

 שנים נוספות?   12
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 אפשר לעשות את זה לשמונה שנים, אני לא חושב,   מר חיים ברוידא: 

 

לא, לעשות לעשר שנים, כדי שהם יקבלו תמיכה לעשר שנים מעכשיו, אוקיי?   : עו"ד תהילה סובל

 ממועד ה... 

 

אנחנו מדברים כאן על קבוצה של אנשים, שיש כאן מתקן מעולה, שאף אחד  מר חיים ברוידא: 

 א מתכוון... ל

 

לי שום התנגדות להוסיף  : מר מיכאל רייזמן יודע את הפעילות, אני מכיר אותה, אין  חיים, אני 

  12-שנים? מאיפה הגיע המספר הזה של ה  12הקצאה, כן? לאשר את ההקצאה. רק אני שואל, למה  

 שנים? למה לא עשר שנים? 

 

 ים,  המספר הזה הגיע, שאם אין להם חמש שנ מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי,  : מר מיכאל רייזמן

 

 עודף, הם לא יכולים לקבל את ההקצאה.   מר חיים ברוידא: 

 

עוד   : מר מיכאל רייזמן מוסיפים  עכשיו  עכשיו?  מאריכים  למה  אם    12אז  מבין.  לא  אני  שנה, 

? אני הייתי אומר, זה בסדר להקצות, רוצים להקצות עשר שנים, 12צריכים חמש שנים, למה צריכים  

 ?  33בסדר, אני פשוט לא מבין למה עד זה 

 

 למה זה אמור להפריע לך שאנחנו נותנים להם את ה...  מר חיים ברוידא: 
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 אני אסביר לך למה, אני אסביר למה.  : מר מיכאל רייזמן

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

ת,  מכיוון שאנחנו, ברמה של עירייה, לקחנו על עצמנו לתת את ההקצאה הזא : מר מיכאל רייזמן

 ושיש לנו אופציה להאריך אותה, כל פעם, בעשר שנים. 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 שנה, ולא לעשר שנים.    12-עכשיו אנחנו לוקחים את הדבר הזה, ומקצים ל : מר מיכאל רייזמן

 

 נו, אז מה?  מר חיים ברוידא: 

 

מקצים את זה לעשר    היו  2025-שנה, ולא לעשר שנים. נכון שאם ב  12-רגע, ל : מר מיכאל רייזמן

 , זה הכול.  33-, שזה בסדר גם כן מבחינתי, אני פשוט לא מבין את ה2035-שנים, אז זה היה עד ל

 

והתמיכה לא תתקבל  : עו"ד תהילה סובל במידה  זמן להתארגן.  להם  כדי לתת  אני חושבת שזה 

 מיד, כשהיא...  

 

 תרה.  אבל מדובר על חמש שנים צורך, חמש שנים י : מר מיכאל רייזמן

 

 לא, עשר, עשר.  : עו"ד תהילה סובל
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 ראש העיר אמר עכשיו חמש שנים.  : מר מיכאל רייזמן

 

ל : עו"ד תהילה סובל מעל  של  תמיכה  לקבל  כדי  עשר.  לא,  שנים    600-לא,  עשר  צריך   ,₪ אלף 

 ממועד התשלום.  

 

 אוקיי.  : מר מיכאל רייזמן

 

בדיו : עו"ד תהילה סובל איתם  עומדים  שלא  מניחה  דבר  אני  זה  תמיכה  יודע,  אתה  היום,  על  ק 

 שלוקח זמן לקבל.  

 

 כדי להקל עליהם, לסייע.    מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סך הכול אנחנו רוצים לסייע להם, זה אנשים מבוגרים,  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, זה בסדר גמור, שלא תבינו לא נכון.   : מר מיכאל רייזמן

 

 בסדר, אז אנחנו...   מר חיים ברוידא: 

 

 אני בעד ההקצאה, רק אני רוצה להבין את ההיגיון של המספר.  : מר מיכאל רייזמן

 

זה אנשים,  מר חיים ברוידא:  ריזיקה,  פה  לוקחים  פינוי אשפה שאנחנו  איזה משהו של  לא  זה 

 אתה יודע... טוב, מי בעד הארכת הסכם החכירה בין עיריית רעננה לעמותה? פה אחד. 

 
 :הצבעה
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  15 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

הארכת הסכם חכירה בין עיריית רעננה לעמותת מועדון  על אישור  מועצת העיר החליטה פה אחד  

 (346,448,665בחלק מחלקות  6581עירוני לכדורת רעננה )רחוב יערה, בגוש 

 
 .1971 –רעננה תשל"א  –אישור תיקון צו העיריות )עבירות קנס( חלק ל"ב  . 9

 

 . 1971אישור תיקון צו העיריות, עבירות קנס, חלק ל"ב רעננה, תש"א  מר חיים ברוידא: 

חייב לומר שאנחנו מובילים עכשיו קמפיין חשוב כנגד הנושא של השארת צואת כלבים בשטח, זה  אני  

וההסברה,   האכיפה  הגברת  על  עובדים  למעשה,  אנחנו,  שקורה.  מה  אנושי  בלתי  דבר  להיות  הפך 

 הזה. אני מקווה שזה יעזור. והקמנו סיירת מיוחדת בנושא

את  להעלות  ירתיע,  כן  זה  שאולי  אחרות,  מקומיות  ברשויות  שעשו  מה  לעשות,  רוצים  שאנחנו  מה 

המשפטית  מהיועצת  פעם  עוד  מבקש  אני  אז  בעניין.  החוק  את  שמפר  מי  כנגד  שניתן  הקנס  גובה 

 להסביר. 

 

של אי  להילחם בתופעה הזאת    באמת בעקבות מדיניות של ראש העיראוקיי,   : עו"ד תהילה סובל

מ הזאת  העבירה  על  הקנס  את  כאן  להעלות  מבוקש  כלבים,  צואת  ל  475-איסוף  דבר    730-₪   ,₪

שמצריך את תיקון צו העיריות. אנחנו גם מנצלים, על הדרך, את ההזדמנות של התיקון הזה, להכניס  

רוניים, שבעצם סעיפי עבירה, גם סעיפים שעד היום, משום מה, לא הופיעו, סעיפים מתוך חוקי עזר עי

 שעד היום, משום מה, לא היו במסגרת צו העיריות. 

יש לכם במסגרת דברי ההסבר, את כל הסעיפים, מכל חוקי העזר, שאנחנו מבקשים לתקן. אני ככה 

מסוכנים,   עצים  עזר  מחוק  סעיפים  רעש,  למניעת  עזר  חוק  מכוח  סעיפים  זה  בקצרה,  זה  על  אעבור 
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ה הצומח,  על  כלבים הגנה  על  הפיקוח  וכמובן  רחובות,  שימור  תברואה,  מפגעי  חיה,  גדר  סתרת 

צו   את  לתקן  הבקשה  בעצם  זו  וזהו,  קודם.  דיבר  העיר  שראש  מה  הקנס,  העלאת  שזו  וחתולים, 

 העיריות ולהוסיף את כל הסעיפים האלה. 

 

 ? פה אחד.  אוקיי. אנחנו עוברים להצבעה, מי בעד אישור תיקון צו העיריות מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  15 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

אחד   פה  החליטה  העיר  אישור  מועצת  ל"ב  על  חלק  קנס(  )עבירות  העיריות  צו  רעננה    –תיקון 

 .1971 –תשל"א 

 
 

      

        

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                וידאר מר חיים ב                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                

 

 


